
 

Interpelacja nr 21 

z dnia 14 maja 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie problemu parkowania w rejonie ulic Stanisława Augusta, 
Terespolskiej, Zbaraskiej 

 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

W związku z planowaną zabudową pierzei ul. Stanisława Augusta na skraju Błoni 

Elekcyjnych zwracamy się z zapytaniem, czy, a jeśli tak, to gdzie przewidziano miejsce 

na parkujące teraz na tym terenie pojazdy. 

Zdajemy sobie sprawę, że znalezienie miejsca na parkowanie pojazdu należy do 

właściciela, nie do władz samorządowych. Tym niemniej to do władz samorządowych 

należy takie urządzanie przestrzeni publicznej, żeby spełniała potrzeby mieszkańców. 

Sprzedając działkę dzierżawioną na parking społeczny dla mieszkańców wspólnot 

pomiędzy ulicami Grochowską, Terespolską, Międzyborską i Stanisława Augusta 

Urząd zapewne przewidział alternatywne miejsce dla parkujących tam pojazdów, tym 

bardziej, że prowadzona właśnie rewitalizacja podwórzy przy wspomnianych 

wspólnotach nie poszła w kierunku zwiększenia liczby miejsc parkingowych. 

Zgodnie z tym, co mówią właściciele aut, działka na samym rogu Kinowej i Stanisława 

Augusta miała służyć pod budowę parkingu wielopoziomowego, nie wykluczał takiego 

zagospodarowania działki obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego ulicy Grochowskiej na odcinku Kaleńska – Lubelska z 1999 r. Czy 

Urząd Dzielnicy planuje sprzedaż lub dzierżawę tej działki pod taką inwestycję?  

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


